

### Närvarande

Anders Lindgren, Fredrik Arvedal, Olivier Rod, Mikael Söderlund, Åke Fagrell, Stefan Clevesjö, Svante Kullman,

### Inte närvarande

Karl Landar, Torbjörn Krook

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### §2 Fastställande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

### §3 Val av protokolljusterare

Mikael Söderlund valdes till justerare.

### §4 Genomgång av senaste mötesprotokoll

Det senaste protokollet (2024-08-14) gicks genom. Närvarande ska justeras med Åke som närvarande i stället för Svante. Med den justeringen godkänns protokollet och las till handlingarna.

### §5 Mötesfrågor

#### a. Ordförande informerar

Anders Lindgren togs upp frågan om inköp av plåtskåp som har varit uppe sen förra året och skulle stå i B förrådet. Mikael kollar bästa upplägget och återkommer.

#### b. Laddinfrastruktur

*Arbetsgrupp - EL (Kostnadsförslag byte av el-kablage, uttag och armatur samt informationsmaterial för medlemmarna).* Olivier presenterade upplägget och beslutsunderlaget som Fredrik och han har tagit fram. Underlaget visar de olika alternativ (byte till lika system som idag eller uppgraderad system med möjlighet att installera laddstolpe) samt relaterade kostnader och hur upplägget kommer att vara. Styrelsen ställer sig bakom förslaget. Förslag till infomaterial till alla i området presenterades också kort. Det beslutades att:

- Åke, Stefan och Fredrik, samt alla andra styrelsemedlemmar som har input återkommer till Olivier med sina justeringar och input till infomaterialet. Baserat på det tar Olivier fram ett nytt förslag som cirkuleras i styrelsen.
- Olivier och Fredrik tar fram en modell som förklarar kostnadsbilden om man väljer att skaffa en laddstolpe men inte använder den.
- 3 stycken infomöten organiseras i början av oktober (3 torg åt gången) så att alla boende får möjlighet att ha detaljerad information och ställa frågor. Infomaterialet

delas ut till alla minst 10 dagar före dessa möten. Anders kollar tillgängligheten till Krusboda matsal och bokar.

- Ett extra stämmomöte planeras i början av november, förslagsvis den 7 november. Anders bokar Krusboda matsal.

**c. Asfalteringen av garageingång**

ASK säger att de kommer att inspektera asfalten och tar in offert för lagning. Anders håller kontakt med ASK. Parallellt kollar Fredrik med en entreprenör om kostnad för att direkt beställa lagning av de stora hålen på garageplanen

**d. Åtgärdslista**

**Kostnadsförslag för kameraövervakning:** Mikael har börjat kolla. Priset kan skiljas markant beroende på alternativ som väljs. Det behövs mer undersökning, frågan tas upp igen i kommande möten

**Asfaltmålning in till torgen:** Stefan Clevesjö tar hand om ärendet och organiserar arbetet.

**En plogskada** vid ingången av ett stråk har konstaterats och tas upp i kommande möte. Vägen behöver lagas. Mikael kollar på det och hanterar ärendet.

**Plogkäpparna:** Stefan köper in käpparna. Styrelsen hjälper till att sätta upp dem.

**§6 Övriga frågor**

Det fanns inga övriga frågor

**§7 Nästa styrelsemöte**

23 september kl.19 vid badet.

**§8 Mötets avslutande**

Ordförande tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat



Ordförande  
Anders Lindgren

Sekreterare  
Olivier Rod



Justerare  
Mikael Söderlund